
Geachte Minister, 

 

Uw voornemen om de jacht op het haas en het konijn niet meer te openen ( in provincie Limburg) is 
voor onze WBE onbegrijpelijk en onverantwoord. 
Binnen onze wildbeheereenheid organiseren we reeds vele jaren op uniforme wijze tellingen in onze 
jachtvelden, waarbij vele vrijwilligers deelnemen. Deze gegevens zijn jaarlijst geregistreerd in het FRS 
systeem. 
Het is onbegrijpelijk en onzorgvuldig dat deze gegevens niet zijn meegenomen in de onderbouwing 
van uw voorgenomen besluit. Daarentegen wordt bij uw voorgenomen besluit wel rekening 
gehouden met discutabele tellingen en achterhaalde gegevens (uit 1950). Inmiddels is er ongeveer 1 
miljoen HA landbouwgrond onttrokken aan woningbouw… 
 
De leden van onze WBE brengen vele uren door in het veld voor de volgende activiteiten: 
* Inventarisaties en tellingen  van fauna 
* Voorkomen van schade, samenwerking met agrariers /  grondgebruikers 
* Weidevogelprojecten. 
* Predatiebeheer 
* Toezicht in het buitengebied 
 
Als gevolg van alle vrijwillige activiteiten zien we in onze WBE een toenemende en gevarieerde 
wildstand, waarbij volgens het wise-use principe wildbraad geoogst wordt. Tevens proberen we 
zoveel mogelijk schade en aanrijdingen te voorkomen. In onze WBE zien we de laatste jaren een 
behoorlijke toename van het haas. Dit is het gevolg van de inzet van onze vrijwilligers. 
 
In het voorgenomen besluit geeft u zelf aan dat uw verwacht dat het sluiten van de jacht op het haas 
en konijn beperkt bijdraagt aan de staat van instandhouding. Daarmee dient het sluiten van de jacht 
dan ook geen enkel doel. Daarbovenop motiveert het voorgenomen besluit onze leden niet om in de 
toekomst als vrijwilliger bovenstaande activiteiten in het buitengebied te blijven ontplooien. 
Juist deze activiteiten kunnen wel bijdragen aan de staat van instandhouding. 
Ons voorstel is dan ook om de jacht op het haas en konijn open te laten en naar matregelen te kijken 
die de instandhouding van beide soorten nog meer bevorderen. 
   


